
DOF NV Bestyrelsesmøde d 18/2-25 kl 18.00-22.00. Frøslev Skole, Mors

Bordet rundt:
JFA: Foråret er kommet t Vejlerne m Traner og Gæs. Slørugler i stalden. Har været en tur 
på Bulbjerg. Meget sløjt m Havfugle.
Aase/Flemming: Tur t Djursland. Sortænder, Ederfugle, Ll. Skallesluger og andre dykænder. 
Havørn på nybygget rede v Brokholm Sø. Hvidstrubet Spurv.
JSK: Lidt ture rundt t bl.a. Vejlerne og Egebaksande. Busturen t Polen har nu 23 tilmeldte.
JKK: Har også været oppe og se Hvidstrubet Spurv. Desuden rundt i Sydthy bl.a. Agger 
Tange og Flade Sø. 9 Havørne, 13 Traner, 140 Snespurve, Odder. Arbejder alt for meget.
HHN: Arbejder m Sædgæs bl.a. i Hjardemaal. Desuden flytælling over Horns Rev. Meget få 
Sortænder, men mange Dværgmåger + Marsvin. Lige kommet hjem fra tur som rejseleder t 
Spanien. Masser af gode fugle + 3 Iberisk Los. Har kortlagt ynglende Traner og Rørdrum  i 
Bygholm Nord.
MHH: Lokale ture rundt v Viborg. Har talt 78 Rød Glente samt mange Ravne v Tindbæk. Har 
også set Hvidstrubet Spurv.
SN: Småture v Agger Tange, Flade+Ørum Sø. Desuden Vejlerne, Hanstholm og Skåne. Har 
set Mellem Flagspætte i Vejle Ådal.

Naturmødet Hirtshals 22-24/5
3000 kr bevilget fra lokalafdelingen til formålet. Lidt diskussion om hvad og til hvilket 
publikum der skal formidles.

Opfordring fra HHN til at vi laver spontane medlemsture fx t Vejlerne eller Hanstholm og 
annoncerer dem på vores lokale Facebook side.

Martin: Outdoor Festival i Hanstholm 26. april. Henvendelse fra Jeanette Eggers. Skal vi 
deltage?

Grøn Trepart
Diskussion og information vedr tidsplaner, metoder og arbejdsgange. PBA er DOFs 
ansvarlige for Vandråd Limfjord. SN for Vandråd Skagerrak og Nordlige Kattegat.
Flere meldte sig klar til at hjælpe med at udpege naturværdier: MHH, JFA, HHN, JKK.

Økonomi
Regnskab 2024 blev godkendt og underskrevet af bestyrelsen.
Budget 2025 blev godkendt. Vi budgetterer m underskud på 15000 kr

Vedr. evt tilskud t Blåvand Fuglestation. SN tager kontakt t Henrik Böhmer og undersøger 
behovet. Bestyrelsen får besked inden generalforsamlingen. (20/2-25 Sten HAR snakket m 
Böhmer. Blåvand. De var glade for den positive henvendelse og interesse. De har PT en 
ganske fornuftig økonomi selv efter DOFs halvering af driftstilskud. De har en billig husleje / 
kommuneaftale i modsætning t Gedser og Skagen. Derfor intet aktuelt behov, men hvis de 
senere kommer i knibe, vil de skrive en begrundet ansøgning.
De vil gerne være værter for et evt besøg fra os. Fx månedsskiftet juli/august eller i 
september?



Årsberetning
MHH sammenskriver beretningen ud fra de modtagne bidrag. MHH har frie hænder til 
formuleringen.

Østerild Testcenter / Hjardemaal Klit
HHN arbejder videre m høringssvaret m udgangspunkt i sit flotte notat.
Notatet er blevet sendt til COWI som har takket for bidraget.
HHN foreslår en dokumentationstur ud i området i ca 10. Juni.

Evt.
Diskussion vedr afgræsning og hegning i NNP Hanstholm


